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R O M Â N I A                                    

JUDEŢUL BACĂU 

MUNICIPIUL ONEŞTI 

CONSILIUL LOCAL  
Nr. 30660/16.05.2024 

 

PROCES – VERBAL 
 

 

 

Încheiat astăzi, 16 mai 2024, în cadrul şedinţei ordinare a Consiliului local al 

municipiului Oneşti, la care au răspuns prezent 20 consilieri din cei 21 consilieri locali 

aflați în funcție, lipsă fiind Orhean Ionuț. Ședința este declarată legal constituită.  

La apelul nominal făcut de președintele de ședință, dl. Sergentu Adrian, desemnat 

prin Hotărârea Consiliului Local nr. 323/18 decembrie 2023, au răspuns prezent 20 

consilieri din cei 21 de consilieri locali aflați în funcție, lipsă fiind Orhean Ionuț, dintre 

care 16 consilieri locali prezenți în sala de ședințe (Sergentu Adrian, Jitaru Adrian, Jilcu 

Adrian, Roșca Sorin, Cimpoeșu Gheorghe, Andronache Nicolae Tudor, Doileț Jenica, 

Maxim Miluță, Zarzu Octavian Ciprian, Botezatu Maria, Dobrea Costel, Bujor Dumitru 

Marcel, Sticlaru Dana-Cerasela, Popescu Carmen, Aanei Ileana, Doboș Sergiu Mihail) și 

04 consilieri prin sistem online audio – video (Agapi Alexandru Corneliu, Pașcu 

Apăvăloaie Elena, Moraru Marian Dorin și Dumitru Mihai).  

Domnul Jilcu Adrian – viceprimar cu atribuții de primar al Muncipiului Onești nu a 

participat la procedura de vot a proiectelor de hotărâre înscrise pe ordinea de zi. 

 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian – Înainte de a intra pe ordinea de zi, 

dacă sunt discuții la procesul – verbal al ședinței extraordinare din data de 29 aprilie 2024? 

Dacă nu sunt discuții, supun la vot. Cine este pentru? 

 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian – face apelul nominal al 

consilierilor prezenți, iar rezultatul votului este următorul: 

Prezenţi la lucrările ședinței sunt  16 de consilieri din cei 21 de consilieri locali aflați 

în funcție. 

Prezenţi la vot: 15 consilieri din totalul de 21 consilieri aflați în funcție, lipsă fiind 

Pașcu Apăvăloaie Elena, Zarzu Octavian Ciprian, Orhean Ionuț, Moraru Marian Dorin și 

Andronache Nicolae Tudor. 

Pentru: 15 voturi (Sergentu Adrian, Jitaru Adrian, Roșca Sorin, Cimpoeșu 

Gheorghe, Doileț Jenica, Maxim Miluță, Botezatu Maria, Dobrea Costel, Bujor Dumitru 

Marcel, Sticlaru Dana-Cerasela, Popescu Carmen, Aanei Ileana, Doboș Sergiu Mihail, 

Agapi Alexandru Corneliu și Dumitru Mihai) 

Împotrivă: 0 voturi 

Abțineri: 0 voturi 

Se aprobă cu unanimitate. 
 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian –  Cunoașteți proiectul ordinii de zi? 

Dau citire proiectului ordinii de zi: 

 

1. Proiect de hotărâre privind transmiterea dreptului de concesiune asupra unor 

terenuri proprietatea municipiului Oneşti. 

Iniţiator: Jilcu Adrian  – viceprimar, cu atribuții de primar 
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2. Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în administrare a unor obiecte de 

inventar, aprobarea actului adițional  la procesul verbal de predare-primire 

nr.17054/18.08.2010, parte a contractului nr.16886/18.08.2010, de delegare a gestiunii 

serviciilor  publice de administrare a domeniului public si privat, către S.C. Domeniu 

Public si Privat Onesti S.A.. 

Iniţiator: Jilcu Adrian  – viceprimar, cu atribuții de primar 
 

3. Proiect de hotărâre privind avizarea de principiu a unor documentații de urbanism 

din municipiul Onești. 

 Iniţiator: Jilcu Adrian  – viceprimar, cu atribuții de primar 
 

4. Proiect de hotărâre pentru aprobarea documentației de urbanism Plan Urbanistic 

Zonal – „Construire hală metalică pentru mentenanță auto proprii, împrejmuire și utilități 

Calea Brașovului, nr. cad. 68024, mun.Onești, jud. Bacău”. 

 Iniţiator: Jilcu Adrian  – viceprimar, cu atribuții de primar 
 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de acordare a ajutoarelor 

financiare de urgență familiilor sau persoanelor singure care se află în situații de necesitate. 

 Iniţiator: Jilcu Adrian  – viceprimar, cu atribuții de primar 
 

6. Proiect de hotărâre privind organizarea și finanțarea unor evenimente cultural-

artistice în Municipiul Onești. 

 Iniţiator: Jilcu Adrian  – viceprimar, cu atribuții de primar 
 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării și finanțării de către Municipiul 

Onești a Competiției de gimnastică Cupa „Nadia Comăneci” ediția a IX-a, în anul 2024. 

 Iniţiator: Jilcu Adrian  – viceprimar, cu atribuții de primar 
 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuție al bugetului 

Municipiului Onești la data de 30.09.2024. 

 Iniţiator: Jilcu Adrian  – viceprimar, cu atribuții de primar 
 

9. Proiect de hotărâre reorganizarea și actualizarea Regulamentului de Organizare și 

Funcționare ale Direcţiei Generale de Asistenţă Socială, instituție publică cu personalitate 

juridică aflată în subordinea Consiliului Local al municipiului Oneşti. 

 Iniţiator: Jilcu Adrian  – viceprimar, cu atribuții de primar 
 

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea unui protocol de colaborarea încheiat între 

Municipiul Onești și Inspectoratul de poliție Județeană Bacău pentru accesul direct la 

sistemul de supraveghere video stradalal al UAT Onești. 

 Iniţiator: Jilcu Adrian  – viceprimar, cu atribuții de primar 
 

11. Proiect de hotărâre privind preluarea din administrarea S.C. Domeniu Public şi 

Privat S.A. în administrarea Consiliului Local Oneşti a unor mijloace fixe și obiecte de 

inventar, în vederea scoaterii din funcțiune/declasării, casării și valorificării acestora. 

 Iniţiator: Jilcu Adrian  – viceprimar, cu atribuții de primar 
 

12. Probleme de interes local (Diverse).  
 

13. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 284 din 

07.11.2023 privind aprobarea dării în folosință gratuiră către S.C. RAJA S.A. Constanța a 

unor terenuri ce aparțin domeniului public al Municipiului Onești. 

Inițiator: Jilcu Adrian – viceprimar cu atribuții de primar 
 



 

3 

14. Proiect de hotărâre pentru modificarea și completare Hotărârii Consiliului Local 

nr.285/07 noiembrie 2023 privind aprobarea protocolului de colaborare încheiat între 

Ministerul Muncii și Solidarității Sociale și U.A.T. Onești, pentru implementarea 

proiectului ”HUB de Servicii MMSS - SII MMSS”, cod MySmis 130963. 

Inițiator: Jilcu Adrian – viceprimar cu atribuții de primar 

 

15. Proiect de hotărâre privind reactualizarea Comisiei pentru evaluarea și 

selecționarea programelor și proiectelor în vederea acordării finanțărilor nerambursabile 

din fondurile bugetului local al municipiului onești alocate pentru activități nonprofit de 

interes local. 

Inițiator: Jilcu Adrian – viceprimar cu atribuții de primar 
 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian –  Dacă sunt discuții la ordinea de zi? 

Dacă nu sunt discuții, supun la vot ordinea de zi. Cine este pentru? 

  

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian face apelul nominal al consilierilor 

prezenți, iar rezultatul votului este următorul: 

Prezenţi la lucrările ședinței sunt  16 de consilieri din cei 21 de consilieri locali aflați 

în funcție. 

Prezenţi la vot: 15 consilieri din totalul de 21 consilieri aflați în funcție, lipsă fiind 

Pașcu Apăvăloaie Elena, Zarzu Octavian Ciprian, Orhean Ionuț, Moraru Marian Dorin și 

Andronache Nicolae Tudor. 

Pentru: 15 voturi (Sergentu Adrian, Jitaru Adrian, Roșca Sorin, Cimpoeșu 

Gheorghe, Doileț Jenica, Maxim Miluță, Botezatu Maria, Dobrea Costel, Bujor Dumitru 

Marcel, Sticlaru Dana-Cerasela, Popescu Carmen, Aanei Ileana, Doboș Sergiu Mihail, 

Agapi Alexandru Corneliu și Dumitru Mihai) 

Împotrivă: 0 voturi 

Abțineri: 0 voturi 

Se aprobă cu unanimitate. 
 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian – Se trece la primul punct de pe 

ordinea de zi: 

1. Proiect de hotărâre privind transmiterea dreptului de concesiune asupra unor 

terenuri proprietatea municipiului Oneşti. 

Iniţiator: Jilcu Adrian  – viceprimar, cu atribuții de primar 

 

Dl. cons. jur. Daniel Spânu, secretar general al municipiului – Prezintă referatul 

de aprobare. 

 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian – Raportul de specialitate v-a fost 

prezentat. 

 

Dl. consilier local Jitaru Adrian – Prezintă avizul favorabil al comisiei de 

specialitate nr. 1. 

 

Dl. consilier local Dobrea Costel - Prezintă avizul favorabil al comisiei de 

specialitate nr. 4. 

 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian –  Dacă sunt discuții la proiectul de 

hotărâre? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? 
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Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian face apelul nominal al consilierilor 

prezenți, iar rezultatul votului este următorul: 

Prezenţi la lucrările ședinței sunt  16 de consilieri din cei 21 de consilieri locali aflați 

în funcție. 

Prezenţi la vot: 15 consilieri din totalul de 21 consilieri aflați în funcție, lipsă fiind 

Pașcu Apăvăloaie Elena, Zarzu Octavian Ciprian, Orhean Ionuț, Moraru Marian Dorin și 

Andronache Nicolae Tudor. 

Pentru: 15 voturi (Sergentu Adrian, Jitaru Adrian, Roșca Sorin, Cimpoeșu 

Gheorghe, Doileț Jenica, Maxim Miluță, Botezatu Maria, Dobrea Costel, Bujor Dumitru 

Marcel, Sticlaru Dana-Cerasela, Popescu Carmen, Aanei Ileana, Doboș Sergiu Mihail, 

Agapi Alexandru Corneliu și Dumitru Mihai) 

Împotrivă: 0 voturi 

Abțineri: 0 voturi 

Se adoptă cu unanimitate. 
 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrianb-  Se trece la punctul 2 de pe ordinea 

de zi: 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în administrare a unor obiecte de 

inventar, aprobarea actului adițional la procesul verbal de predare-primire 

nr.17054/18.08.2010, parte a contractului nr.16886/18.08.2010, de delegare a gestiunii 

serviciilor  publice de administrare a domeniului public si privat, către S.C. Domeniu 

Public si Privat Onesti S.A. 

Iniţiator: Jilcu Adrian  – viceprimar, cu atribuții de primar 
 

Dl. cons. jur. Daniel Spânu, secretar general al municipiului – Prezintă referatul 

de aprobare. 
 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian – Raportul de specialitate v-a fost 

prezentat. 
 

Dl. consilier local Jitaru Adrian – Prezintă avizul favorabil al comisiei de 

specialitate nr. 1. 
 

Dl. consilier local Dobrea Costel - Prezintă avizul favorabil al comisiei de 

specialitate nr. 4. 
 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian –  Dacă sunt discuții la proiectul de 

hotărâre? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? 
  

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian Sorin face apelul nominal al 

consilierilor prezenți, iar rezultatul votului este următorul: 

Prezenţi la lucrările ședinței sunt  16 de consilieri din cei 21 de consilieri locali aflați 

în funcție. 

Prezenţi la vot: 15 consilieri din totalul de 21 consilieri aflați în funcție, lipsă fiind 

Pașcu Apăvăloaie Elena, Zarzu Octavian Ciprian, Orhean Ionuț, Moraru Marian Dorin și 

Andronache Nicolae Tudor. 

Pentru: 15 voturi (Sergentu Adrian, Jitaru Adrian, Roșca Sorin, Cimpoeșu 

Gheorghe, Doileț Jenica, Maxim Miluță, Botezatu Maria, Dobrea Costel, Bujor Dumitru 

Marcel, Sticlaru Dana-Cerasela, Popescu Carmen, Aanei Ileana, Doboș Sergiu Mihail, 

Agapi Alexandru Corneliu și Dumitru Mihai) 

Împotrivă: 0 voturi 

Abțineri: 0 voturi 

Se adoptă cu unanimitate. 
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În sala de ședințe intră și participă la lucrările ședinței domnul consilier local 

Zarzu Ciprian Octavian. Prezenți la lucrările ședinței ordinare sunt 17 consilieri din 

cei 21 de consilieri locali aflați în funcție. 

 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian –  Se trece la punctul 3 de pe ordinea 

de zi: 

3. Proiect de hotărâre privind avizarea de principiu a unor documentații de urbanism 

din municipiul Onești. 

 Iniţiator: Jilcu Adrian  – viceprimar, cu atribuții de primar 

 

Dl. cons. jur. Daniel Spânu, secretar general al municipiului – Prezintă referatul 

de aprobare. 

 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian – Raportul de specialitate v-a fost 

prezentat. 

 

Dl. consilier local Jitaru Adrian – Prezintă avizul favorabil al comisiei de 

specialitate nr. 1. 

 

Dl. consilier local Dumitru Mihai – Prezintă avizul favorabil al comisiei de 

specialitate nr. 2. 

 

Dl. consilier local Dobrea Costel - Prezintă avizul favorabil al comisiei de 

specialitate nr. 4. 

 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian –  Dacă sunt discuții la proiectul de 

hotărâre? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? 

 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian face apelul nominal al consilierilor 

prezenți, iar rezultatul votului este următorul: 

Prezenţi la lucrările ședinței sunt  17 de consilieri din cei 21 de consilieri locali aflați 

în funcție. 

Prezenţi la vot: 16 consilieri din totalul de 21 consilieri aflați în funcție, lipsă fiind 

Pașcu Apăvăloaie Elena, Orhean Ionuț, Moraru Marian Dorin și Andronache Nicolae 

Tudor. 

Pentru: 16 voturi (Sergentu Adrian, Jitaru Adrian, Roșca Sorin, Cimpoeșu 

Gheorghe, Doileț Jenica, Maxim Miluță, Botezatu Maria, Dobrea Costel, Bujor Dumitru 

Marcel, Sticlaru Dana-Cerasela, Popescu Carmen, Aanei Ileana, Doboș Sergiu Mihail, 

Agapi Alexandru Corneliu, Zarzu Octavian Ciprian și Dumitru Mihai) 

Împotrivă: 0 voturi 

Abțineri: 0 voturi 

Se adoptă cu unanimitate. 

 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian - Se trece la punctul 4 de pe ordinea de 

zi: 

4. Proiect de hotărâre pentru aprobarea documentației de urbanism Plan Urbanistic 

Zonal – „Construire hală metalică pentru mentenanță auto proprii, împrejmuire și utilități 

Calea Brașovului, nr. cad. 68024, mun.Onești, jud. Bacău”. 

 Iniţiator: Jilcu Adrian  – viceprimar, cu atribuții de primar 
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Dl. cons. jur. Daniel Spânu, secretar general al municipiului – Prezintă referatul 

de aprobare. 

 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian – Raportul de specialitate v-a fost 

prezentat. 

 

Dl. consilier local Jitaru Adrian – Prezintă avizul favorabil al comisiei de 

specialitate nr. 1. 

 

Dl. consilier local Dumitru Mihai – Prezintă avizul favorabil al comisiei de 

specialitate nr. 2. 

 

Dl. consilier local Dobrea Costel - Prezintă avizul favorabil al comisiei de 

specialitate nr. 4. 

 

Dl. consilier local Zarzu Ciprian Octavian declară că nu participă la 

dezbaterea și nici la procedura de votare proiectului de hotărâre. 

 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian –  Dacă sunt discuții la proiectul de 

hotărâre?  

 

În sala de ședințe intră și participă la lucrările ședinței domnul consilier local 

Andronache Nicolae Tudor. Prezenți la lucrările ședinței ordinare sunt 18 consilieri 

din cei 21 de consilieri locali aflați în funcție. 

 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian –  Dacă sunt discuții la proiectul de 

hotărâre? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? 

  

 Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian face apelul nominal al consilierilor 

prezenți, iar rezultatul votului este următorul: 

Prezenţi la lucrările ședinței sunt  18 de consilieri din cei 21 de consilieri locali aflați 

în funcție. 

Prezenţi la vot: 16 consilieri din totalul de 21 consilieri aflați în funcție, lipsă fiind 

Pașcu Apăvăloaie Elena, Orhean Ionuț și Moraru Marian Dorin. 

Pentru: 16 voturi (Andronache Nicolae Tudor, Sergentu Adrian, Jitaru Adrian, 

Roșca Sorin, Cimpoeșu Gheorghe, Doileț Jenica, Maxim Miluță, Botezatu Maria, Dobrea 

Costel, Bujor Dumitru Marcel, Sticlaru Dana-Cerasela, Popescu Carmen, Aanei Ileana, 

Doboș Sergiu Mihail, Agapi Alexandru Corneliu și Dumitru Mihai) 

Împotrivă: 0 voturi 

Abțineri: 0 voturi 

Se adoptă cu unanimitate. 

 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian – Se trece la punctul 5 de pe ordinea de 

zi: 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de acordare a ajutoarelor 

financiare de urgență familiilor sau persoanelor singure care se află în situații de necesitate. 

 Iniţiator: Jilcu Adrian  – viceprimar, cu atribuții de primar 
  

Dl. cons. jur. Daniel Spânu, secretar general al municipiului – Prezintă referatul 

de aprobare. 
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Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian – Raportul de specialitate v-a fost 

prezentat. 

 

Dl. consilier local Jitaru Adrian – Prezintă avizul favorabil al comisiei de 

specialitate nr. 1. 

 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian – Prezintă avizul favorabil al comisiei 

de specialitate nr. 3. 

 

Dl. consilier local Dobrea Costel - Prezintă avizul favorabil al comisiei de 

specialitate nr. 4. 

 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian –  Dacă sunt discuții la proiectul de 

hotărâre? 

 

Discuții: 

 

Dl. consilier local Cimpoeșu Gheorghe – Doamna Director, ne puteți spune ce s-a 

modificat prin prezentul Regulament față de cel vechi? 

 

D-na director executiv Ostache Andreea, Direcția Generală de Asistență 

Socială – Având în vedere că Legea 416 a venitului minim garantat a fost abogată la 

apariția Legii 196/2016 a venitului minim de incluziune cu aplicabilitate de la 01 ianuarie a 

acestui an, a fost nevoie de actualizarea Regulamentului de acordare, în principal, la 

ajutoarele de urgență destinate pentru incendii și unde a apărut o modificare, și anume, este 

obligatoriu prezentarea dovezii asigurării locuinței. În rest, alte modificări față de 

precedentul Regulament nu sunt. Venitul pe membru de familie a rămas același, salariu net 

minim pe economie. Pragul nostru bugetar a rămas la nivelul anului 2022.  

 

Dl. Neghină Victor Laurențiu – consilier al viceprimarului cu atribuții de 

primar – Știu că s-a modificat și partea cu proprietățile. Situația în care un eventual 

beneficiar al acestui Regulament avea o mașină vândută, de care nu mai știa absolut nimic 

de ea, nu putea primi ajutor. Sau avea un pământ rămas pârloagă rămas pe un câmp, cine 

știe cum, pe care l-ar fi dat și degeaba, și era limitat. Am discutat această problemă cu 

domnul Secretar. Ne loveam de această problemă la acordarea ajutoarelor.  

 

D-na director executiv Ostache Andreea, Direcția Generală de Asistență 

Socială – A fost eliminată lista bunurilor care duceau la excludere.  

 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian –  Dacă mai sunt discuții la proiectul 

de hotărâre? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? 

 

La lucrările ședinței intră și participă, prin sistem online audio-video, doamna 

consilier local Pașcu Apăvăloaie Elena. Prezenți la lucrările ședinței ordinare sunt 19 

consilieri din cei 21 de consilieri locali aflați în funcție. 
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Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian face apelul nominal al consilierilor 

prezenți, iar rezultatul votului este următorul: 

Prezenţi la lucrările ședinței sunt  19 de consilieri din cei 21 de consilieri locali aflați 

în funcție. 

Prezenţi la vot: 18 consilieri din totalul de 21 consilieri aflați în funcție, lipsă fiind, 

Orhean Ionuț și Moraru Marian Dorin. 

Pentru: 18 voturi (Pașcu Apăvăloaie Elena, Andronache Nicolae Tudor, Sergentu 

Adrian, Jitaru Adrian, Roșca Sorin, Cimpoeșu Gheorghe, Doileț Jenica, Maxim Miluță, 

Botezatu Maria, Dobrea Costel, Bujor Dumitru Marcel, Sticlaru Dana-Cerasela, Popescu 

Carmen, Aanei Ileana, Doboș Sergiu Mihail, Agapi Alexandru Corneliu, Zarzu Ciprian 

Octavian și Dumitru Mihai) 

Împotrivă: 0 voturi 

Abțineri: 0 voturi 

Se adoptă cu unanimitate. 

 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian – Se trece la punctul 6 de pe ordinea de 

zi: 

6. Proiect de hotărâre privind organizarea și finanțarea unor evenimente cultural-

artistice în Municipiul Onești. 

 Iniţiator: Jilcu Adrian  – viceprimar, cu atribuții de primar 
  

Dl. cons. jur. Daniel Spânu, secretar general al municipiului – Prezintă referatul 

de aprobare. 

 

 Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian – Raportul de specialitate v-a fost 

prezentat. 

 

Dl. consilier local Jitaru Adrian – Prezintă avizul favorabil al comisiei de 

specialitate nr. 1. 

 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian – Prezintă avizul favorabil al comisiei 

de specialitate nr. 3. 

 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian – La acest proiect avem și un 

amnendament. 

 

Dl. cons. jur. Daniel Spânu, secretar general al municipiului – Există un 

amendament la proiectul de hotărâre, inițiator dl. Jilcu Adrian – viceprimar cu atribuții de 

primar. S-a făcut o greșeală prin inversarea celor două sume acordate. Astfel, „Ca urmare a 

unei erori de redactare au fost inversate sumele propuse pentru finanțarea unor evenimente, 

drept pentru care se solicită modificarea după cum urmează: Pentru evenimentul „1 Iunie – 

Ziua internațională a copilului” – suma de  152.320 lei brut, iar pentru evenimentul 

”Marșul absolvenților” suma de 53.550 lei brut. 

 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian –  Dacă sunt discuții la amendament? 

 

Dl. consilier local Cimpoeșu Gheorghe – Domnule Secretar, nu era corect să cereți 

avizul comisiilor de specialitate pentru acest amendament? Acest amendament schimbă 

fundamental proiectul. Se inversează cele două sume. Dacă dăm prima dată amendament 

favorabil pentru proiect, cred că era mai bine să cerem întâi acordul comisiilor. Eu vorbesc, 

în primul rând, de Comisia economică. Se schimbă. Sunt total diferite. 
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Dl. cons. jur. Daniel Spânu, secretar general al municipiului – Ca și principiu, 

dumneavoastră aveți dreptate. Dar, din păcate, nici Codul administrativ, nici Regulamentul 

nu prevăd ca amendamentele să fie supuse avizelor comisiilor de specialitate, ci doar 

punctul de vedere al compartimentelor de specialitate. Dacă doriți o astfel de abordare, în 

perspectivă, Regulamentul poate fi modificat, astfel încât și amendamentele să treacă pe la 

comisiile de specialitate. Nu este greșit dar nu avem o prevedere legală expresă care ne 

trimită să facem acest lucru.  

 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian –  Dacă mai sunt discuții la 

amendament? Dacă nu, supun la vot amendamentul la proiectul de hotărâre. Cine este 

pentru? 

 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian face apelul nominal al consilierilor 

prezenți, iar rezultatul votului este următorul: 

Prezenţi la lucrările ședinței sunt  19 de consilieri din cei 21 de consilieri locali aflați 

în funcție. 

Prezenţi la vot: 18 consilieri din totalul de 21 consilieri aflați în funcție, lipsă fiind 

Orhean Ionuț și Moraru Marian Dorin. 

Pentru: 18 voturi (Pașcu Apăvăloaie Elena, Andronache Nicolae Tudor, Sergentu 

Adrian, Jitaru Adrian, Roșca Sorin, Cimpoeșu Gheorghe, Doileț Jenica, Maxim Miluță, 

Botezatu Maria, Dobrea Costel, Bujor Dumitru Marcel, Sticlaru Dana-Cerasela, Popescu 

Carmen, Aanei Ileana, Doboș Sergiu Mihail, Agapi Alexandru Corneliu, Zarzu Ciprian 

Octavian și Dumitru Mihai) 

Împotrivă: 0 voturi 

Abțineri: 0 voturi 

Se adoptă cu unanimitate. 

 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian –  Dacă sunt discuții la proiectul de 

hotărâre împreună cu amendamentul aprobat? 

 

Discuții: 

 

Dl. consilier local Cimpoeșu Gheorghe – Ne poate spune cineva ce activități sunt 

prevăzute în acea sumă de 152.320 lei pentru „Ziua copilului”? 

 

D-na cons. jur. Anghel Irina-Elena, Director general – Direcția Generală 

Dezvoltare Locală – Pentru „Ziua copilului” vom demara procedurile de achiziție publică 

în vederea achiziționării unor echipamente sceno – tehnice: flori gonflabile, automobil 

gonflabil, prestări servicii. În urma unor achiziții vom avea un program cu animatori, 

program artistic special pentru copii. La acest moment sunt doar estimări. Urmează să 

demarăm procedurile de achiziția publică, urmând ca valorile finale și programul artistic să 

fie finalizat după încetarea procedurii de achiziție.  

 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian –  Dacă mai sunt discuții la proiectul 

de hotărâre împreună cu amendamentul aprobat? Dacă nu, supun la vot proiectul de 

hotărâre împreună cu amendamentul aprobat. Cine este pentru? 
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Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian face apelul nominal al consilierilor 

prezenți, iar rezultatul votului este următorul: 

Prezenţi la lucrările ședinței sunt  19 de consilieri din cei 21 de consilieri locali aflați 

în funcție. 

Prezenţi la vot: 18 consilieri din totalul de 21 consilieri aflați în funcție, lipsă fiind 

Orhean Ionuț și Moraru Marian Dorin. 

Pentru: 18 voturi (Pașcu Apăvăloaie Elena, Andronache Nicolae Tudor, Sergentu 

Adrian, Jitaru Adrian, Roșca Sorin, Cimpoeșu Gheorghe, Doileț Jenica, Maxim Miluță, 

Botezatu Maria, Dobrea Costel, Bujor Dumitru Marcel, Sticlaru Dana-Cerasela, Popescu 

Carmen, Aanei Ileana, Doboș Sergiu Mihail, Agapi Alexandru Corneliu, Zarzu Ciprian 

Octavian și Dumitru Mihai) 

Împotrivă: 0 voturi 

Abțineri: 0 voturi 

Se adoptă cu unanimitate. 

 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian – Se trece la punctul 7 de pe ordinea de 

zi: 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării și finanțării de către Municipiul 

Onești a Competiției de gimnastică Cupa „Nadia Comăneci” ediția a IX-a, în anul 2024. 

 Iniţiator: Jilcu Adrian  – viceprimar, cu atribuții de primar 

 

 Dl. cons. jur. Daniel Spânu, secretar general al municipiului – Prezintă referatul 

de aprobare. 

 

 Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian – Raportul de specialitate v-a fost 

prezentat. 

 

Dl. consilier local Jitaru Adrian – Prezintă avizul favorabil al comisiei de 

specialitate nr. 1. 

 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian – Prezintă avizul favorabil al comisiei 

de specialitate nr. 3. 

 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian –  Dacă sunt discuții la proiectul de 

hotărâre? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? 

 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian face apelul nominal al consilierilor 

prezenți, iar rezultatul votului este următorul: 

Prezenţi la lucrările ședinței sunt  19 de consilieri din cei 21 de consilieri locali aflați 

în funcție. 

Prezenţi la vot: 18 consilieri din totalul de 21 consilieri aflați în funcție, lipsă fiind 

Orhean Ionuț și Moraru Marian Dorin. 

Pentru: 18 voturi (Pașcu Apăvăloaie Elena, Andronache Nicolae Tudor, Sergentu 

Adrian, Jitaru Adrian, Roșca Sorin, Cimpoeșu Gheorghe, Doileț Jenica, Maxim Miluță, 

Botezatu Maria, Dobrea Costel, Bujor Dumitru Marcel, Sticlaru Dana-Cerasela, Popescu 

Carmen, Aanei Ileana, Doboș Sergiu Mihail, Agapi Alexandru Corneliu, Zarzu Ciprian 

Octavian și Dumitru Mihai) 

Împotrivă: 0 voturi 

Abțineri: 0 voturi 

Se adoptă cu unanimitate. 
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Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian – Se trece la punctul 8 de pe ordinea de 

zi: 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuție al bugetului 

Municipiului Onești la data de 30.09.2024. 

 Iniţiator: Jilcu Adrian  – viceprimar, cu atribuții de primar 

 

Dl. cons. jur. Daniel Spânu, secretar general al municipiului – Prezintă referatul 

de aprobare. 

 

 Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian – Raportul de specialitate v-a fost 

prezentat. 

 

Dl. consilier local Jitaru Adrian – Prezintă avizul favorabil al comisiei de 

specialitate nr. 1. 

 

Discuții: 

 

D-na consilier local Doileț Jenica – Am citit 30.09.2024. Este 30.03.2024. Este în 

Dispoziția de convocare dar în material este corect. 

 

Dl. cons. jur. Daniel Spânu, secretar general al municipiului – Da. Dar contează 

proiectul de hotărâre.  

 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian –  Dacă mai sunt discuții la proiectul 

de hotărâre? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? 

 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian face apelul nominal al consilierilor 

prezenți, iar rezultatul votului este următorul: 

Prezenţi la lucrările ședinței sunt  18 de consilieri din cei 21 de consilieri locali aflați 

în funcție. 

Prezenţi la vot: 17 consilieri din totalul de 21 consilieri aflați în funcție, lipsă fiind 

Agapi Alexandru Corneliu, Orhean Ionuț și Moraru Marian Dorin. 

Pentru: 17 voturi (Pașcu Apăvăloaie Elena, Andronache Nicolae Tudor, Sergentu 

Adrian, Jitaru Adrian, Roșca Sorin, Cimpoeșu Gheorghe, Doileț Jenica, Maxim Miluță, 

Botezatu Maria, Dobrea Costel, Bujor Dumitru Marcel, Sticlaru Dana-Cerasela, Popescu 

Carmen, Aanei Ileana, Doboș Sergiu Mihail, Zarzu Ciprian Octavian și Dumitru Mihai) 

Împotrivă: 0 voturi 

Abțineri: 0 voturi 

Se adoptă cu unanimitate. 

 

Dl. Adrian Jilcu – viceprimar cu atribuții de primar – Dacă îmi permiteți, 

trebuie să plec. Particip la un eveniment la Bibliotecă, dar voi fi on-line. 

 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian – Se trece la punctul 9 de pe ordinea de 

zi: 

9. Proiect de hotărâre reorganizarea și actualizarea Regulamentului de Organizare și 

Funcționare ale Direcţiei Generale de Asistenţă Socială, instituție publică cu personalitate 

juridică aflată în subordinea Consiliului Local al municipiului Oneşti. 

 Iniţiator: Jilcu Adrian  – viceprimar, cu atribuții de primar 
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 Dl. cons. jur. Daniel Spânu, secretar general al municipiului – Prezintă referatul 

de aprobare. 

 

 Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian – Raportul de specialitate v-a fost 

prezentat. 

 

Dl. consilier local Jitaru Adrian – Prezintă avizul favorabil al comisiei de 

specialitate nr. 1. 

 

D-na consilier local Pașcu Apăvăloaie Elena – Prezintă avizul favorabil al 

comisiei de specialitate nr. 4. 

 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian –  Dacă sunt discuții la proiectul de 

hotărâre? 

 

Discuții: 

 

Dl. consilier local Zarzu Ciprian Octavian – Scopul acestui proiect este doar 

desființarea acelui serviciu?  

 

D-na Director Ostache Andreea, Direcția Generală de Asistență Socială – Am 

redenumit compartimente, am mutat compartimente solicitate de șefii de serviciu. 

 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian –  Dacă mai sunt discuții la proiectul 

de hotărâre? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? 

 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian face apelul nominal al consilierilor 

prezenți, iar rezultatul votului este următorul: 

Prezenţi la lucrările ședinței sunt  19 de consilieri din cei 21 de consilieri locali aflați 

în funcție. 

Prezenţi la vot: 18 consilieri din totalul de 21 consilieri aflați în funcție, lipsă fiind 

Orhean Ionuț și Moraru Marian Dorin. 

Pentru: 18 voturi (Pașcu Apăvăloaie Elena, Andronache Nicolae Tudor, Sergentu 

Adrian, Jitaru Adrian, Roșca Sorin, Cimpoeșu Gheorghe, Doileț Jenica, Maxim Miluță, 

Botezatu Maria, Dobrea Costel, Bujor Dumitru Marcel, Sticlaru Dana-Cerasela, Popescu 

Carmen, Aanei Ileana, Doboș Sergiu Mihail, Agapi Alexandru Corneliu, Zarzu Ciprian 

Octavian și Dumitru Mihai) 

Împotrivă: 0 voturi 

Abțineri: 0 voturi 

Se adoptă cu unanimitate. 

 

La lucrările ședinței intră și participă, prin sistem online audio-video, domnul 

consilier local Moraru Marian Dorin. Prezenți la lucrările ședinței ordinare sunt 20 

consilieri din cei 21 de consilieri locali aflați în funcție. 

 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian – Se trece la punctul 10 de pe ordinea 

de zi: 

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea unui protocol de colaborarea încheiat între 

Municipiul Onești și Inspectoratul de poliție Județeană Bacău pentru accesul direct la 

sistemul de supraveghere video stradalal al UAT Onești. 

 Iniţiator: Jilcu Adrian  – viceprimar, cu atribuții de primar 
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 Dl. cons. jur. Daniel Spânu, secretar general al municipiului – Prezintă referatul 

de aprobare. 

 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian – Raportul de specialitate v-a fost 

prezentat. 

 

Dl. consilier local Jitaru Adrian – Prezintă avizul favorabil al comisiei de 

specialitate nr. 1. 

 

D-na consilier local Pașcu Apăvăloaie Elena – Prezintă avizul favorabil al 

comisiei de specialitate nr. 4. 

 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian –  Dacă sunt discuții la proiectul de 

hotărâre? 

 

Discuții:  

 

Dl. consilier local Zarzu Octavian Ciprian – O scurtă intervenție legată de această 

monitorizare. Acele foișoare, când e timp cald, după lăsarea întunericului, în acele locuri 

sunt unele persoane care produc zgomot și mizerie. Poate ar trebui ca Poliția locală, am 

înțeles că are program  până la ora 22, în colaborare cu Poliția Ministerului de Interne, dacă 

ar putea interveni. Măcar vizite, când și când, în aceste zone. Sunt zone în oraș, dacă 

mergeți dimineața în oraș, veți găsi multă mizerie, dar noaptea se mai întâmplă și zgomot 

care deranjează locuitorii din zonă.  

 

Dl. Neghină Victor Laurențiu – consilier al viceprimarului cu atribuții de 

primar – După cum știți fiecare dintre dumneavoastră, Poliția Locaă Onești are opt agenți 

care fac multe alte lucruri în afară de patrulă. Dar, cu toate acestea fac patrulă, schimbul 

unu și schimbul doi, cel puțin pâna la ora 23. Este o patrulă. Nu pot fi în toate locurile. Și 

în parc și la locurile de joacă și în Piațetă. Dar ei își fac, într-adevăr, treaba. Legat de 

foișoare, cred că acum doi ani, au fost scoase peste zece foișoare, la solicitarea 

președinților de asociație. Când s-au montat acele foișoare toată lumea a fost extrem de 

fericită, după care, în timp, și-au dat seama că, într-adevăr, este cum spuneți 

dumneavoastră. Dacă vin adrese de la asociațiile de proprietari nu mai ridicăm foișoarele. 

Privind la monitorizare, urmează în perioada imediat următoare să se monteze 328 de 

camere care, într-o oarecare măsură vor acoperi. Ele sunt menite să monitorizeze locurile 

de joacă, țarcurile de gunoi și multe alte obiective cerute și de Poliția națională. În 

colaborare cu ei s-a făcut acel proiect, pe zonele vulnerabile. Într-adevăr, ele sunt bune, 

sunt utile, dar este foarte greu de monitorizat. 

 

  Dl. consilier local Zarzu Octavian Ciprian – Nu trebuie să sufere o sută de 

oameni din cauza unora. Ziua sunt persoane care beneficiază de aceste foișoare. 

 

Dl. Neghină Victor Laurențiu – consilier al viceprimarului cu atribuții de 

primar – V-am spus doar că acum doi ani am scos cel puțin zece foișoare.  

 

Dl. consilier local Zarzu Octavian Ciprian – Dacă se știe că la două, trei zile vine 

și controlează, cred că nu ar mai fi probleme.  
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Dl. Neghină Victor Laurențiu – consilier al viceprimarului cu atribuții de 

primar – Problemele nu sunt pâna la ora 23 când termină programul. Dar nu avem patrulă 

de poliție noaptea.  

 

Dl. consilier local Cimpoeșu Gheorghe – Pot să-i dau o soluție domnului consilier. 

Dacă nu ați ține personalul Poliției locale la sediul de partid, să vă facă toată munca de 

partid, ar fi în stradă, în Onești. Ați mai rezolva din probleme.   

 

Dl. consilier local Zarzu Octavian Ciprian – Nu știu de ați scos acest subiect. 

 

Dl. Director executiv Anastasiu Lucian – Direcția Publică de Poliție Locală – La 

nivelul Poliției Locale, în anul 2023, au fost desfășurate în jur de 70 de activități, genul 

acesta de care spuneți dumneavoastră, respectiv, inclusiv verificări la aceste foișoare. 

Avem probleme la o parte din foișoarele din zona de sus, în spate, pe Jupiter și acolo au 

fost monitorizate, mai ales în perioada în care au venit cei care lucrează în străinătate. 

Programul nostru de patrulare pe perioada verii, de obicei acolo avem probleme pe 

perioada verii, am dus programul pâna la ora 24. Am aplicat în jur de 50 de sancțiuni 

contravenționale. Nu avem probleme numai cu aceste foișoare. Am avut probleme și cu 

locurile de joacă, cu accesul câinilor la locurile de joacă. În anul 2023, Poliția Locală a 

aplicat 2500 de amenzi. Credem noi că încercăm să stăpânim fenomenul. Am avut și noi 

semnale de la asociațiile de proprietari, iar acolo unde asociațiile de proprietari ne-au 

solicitat, și domnului Primar, să scoatem acele foișoare. Proprietarii apartamentelor din 

zonă au solicitat acest lucru. Nu s-au scos acele foișoare să sufere cineva, ci din contră, 

pentru creșterea siguranței. Avem o colaborare foarte bună cu Poliția națională. Au și ei un 

deficit de lucrători foarte mare. Sunt perioade în care nu pot să asigure nici măcar o patrulă 

pe schimb și o asigurăm noi. Noi, în prezent, facem intervenție la telefonul 112, telefonul 

de urgență a Poliției naționale, fiind-că nu au cu cine interveni. Nu mai au cadre. În acest 

sens, aș vrea să informez Consiliu, că accesul lor la sistemul de supraveghere va fi numai 

pentru vizionare, pentru operativitatea activităților pe care le desfășurăm, atât noi, cât și 

Poliția națională. Cu siguranță, acest fenomen pe care îl prezentați dumneavoastră, pe 

perioada verii, va fi foarte bine gestionat și monitorizat, fiindcă au un itinerariu de patrulare 

ale patrulelor de siguranță publică de la nivel de Poliție Locală, așa cum spunea și domnul 

Neghină. Au aceleași atribuții legate și de patrulare, și alte atribuții, pe cele șase domenii 

pe care le are Poliția Locală și, cu siguranță, vom gestiona foarte bine acest domeniu de 

care spuneți dumneavoastră. Noi avem un itinerariu de patrulare. Se duc, verifică, la fel 

cum avem și blocul nr. 1, „Evazatul”. Tot la fel, în fiecare zi sunt monitorizate de ceea ce 

se întâmplă acolo. Cu siguranță vom da curs și solicitărilor dumneavoastră.  

 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian –  Dacă mai sunt discuții la proiectul 

de hotărâre? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? 

 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian face apelul nominal al consilierilor 

prezenți, iar rezultatul votului este următorul: 

Prezenţi la lucrările ședinței sunt  20 de consilieri din cei 21 de consilieri locali aflați 

în funcție. 

Prezenţi la vot: 19 consilieri din totalul de 21 consilieri aflați în funcție, lipsă fiind 

Orhean Ionuț. 

Pentru: 19 voturi (Pașcu Apăvăloaie Elena, Moraru Marian Dorin, Andronache 

Nicolae Tudor, Sergentu Adrian, Jitaru Adrian, Roșca Sorin, Cimpoeșu Gheorghe, Doileț 

Jenica, Maxim Miluță, Botezatu Maria, Dobrea Costel, Bujor Dumitru Marcel, Sticlaru 
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Dana-Cerasela, Popescu Carmen, Aanei Ileana, Doboș Sergiu Mihail, Agapi Alexandru 

Corneliu, Zarzu Ciprian Octavian și Dumitru Mihai) 

Împotrivă: 0 voturi 

Abțineri: 0 voturi 

Se adoptă cu unanimitate. 

 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian – Se trece la punctul 11 de pe ordinea 

de zi: 

11. Proiect de hotărâre privind preluarea din administrarea S.C. Domeniu Public şi 

Privat S.A. în administrarea Consiliului Local Oneşti a unor mijloace fixe și obiecte de 

inventar, în vederea scoaterii din funcțiune/declasării, casării și valorificării acestora. 

 Iniţiator: Jilcu Adrian  – viceprimar, cu atribuții de primar 

 

 Dl. cons. jur. Daniel Spânu, secretar general al municipiului – Prezintă referatul 

de aprobare. 

 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian – Raportul de specialitate v-a fost 

prezentat. 

 

Dl. consilier local Jitaru Adrian – Prezintă avizul favorabil al comisiei de 

specialitate nr. 1. 

 

Dl. consilier local Andronache Nicolae Tudor – Prezintă avizul favorabil al 

comisiei de specialitate nr. 4. 

 

Dl. cons. jur. Daniel Spânu, secretar general al municipiului – Există un 

amendament la proiectul de hotărâre, inițiator dl. Jilcu Adrian – viceprimar cu atribuții de 

primar. Voi da citire amendamentului: „Prin prezentul amendament se propune modificarea 

denumirii coloanei 6 din Anexa nr. 2 la proiectul de hotărâre, în sensul modificării din 

cuvântul „serie” în cuvântul „valoare” cum greșit a fost tehnoredactat.  

 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian –  Dacă sunt discuții la amendament? 

Dacă nu, supun la vot amendamentul la proiectul de hotărâre. Cine este pentru? 

 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian face apelul nominal al consilierilor 

prezenți, iar rezultatul votului este următorul: 

Prezenţi la lucrările ședinței sunt  18 de consilieri din cei 21 de consilieri locali aflați 

în funcție. 

Prezenţi la vot: 17 consilieri din totalul de 21 consilieri aflați în funcție, lipsă fiind 

Orhean Ionuț, Pașcu Apăvăloaie Elena și Moraru Marian Dorin. 

Pentru: 17 voturi (Andronache Nicolae Tudor, Sergentu Adrian, Jitaru Adrian, 

Roșca Sorin, Cimpoeșu Gheorghe, Doileț Jenica, Maxim Miluță, Botezatu Maria, Dobrea 

Costel, Bujor Dumitru Marcel, Sticlaru Dana-Cerasela, Popescu Carmen, Aanei Ileana, 

Doboș Sergiu Mihail, Agapi Alexandru Corneliu, Zarzu Ciprian Octavian și Dumitru 

Mihai) 

Împotrivă: 0 voturi 

Abțineri: 0 voturi 

Se adoptă cu unanimitate. 
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Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian –  Dacă sunt discuții la proiectul de 

hotărâre împreună cu amendamentul aprobat? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre 

împreună cu amendamentul aprobat. Cine este pentru? 

 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian face apelul nominal al consilierilor 

prezenți, iar rezultatul votului este următorul: 

Prezenţi la lucrările ședinței sunt  19 de consilieri din cei 21 de consilieri locali aflați 

în funcție. 

Prezenţi la vot: 18 consilieri din totalul de 21 consilieri aflați în funcție, lipsă fiind 

Orhean Ionuț și Pașcu Apăvăloaie Elena. 

Pentru: 18 voturi (Moraru Marian Dorin, Andronache Nicolae Tudor, Sergentu 

Adrian, Jitaru Adrian, Roșca Sorin, Cimpoeșu Gheorghe, Doileț Jenica, Maxim Miluță, 

Botezatu Maria, Dobrea Costel, Bujor Dumitru Marcel, Sticlaru Dana-Cerasela, Popescu 

Carmen, Aanei Ileana, Doboș Sergiu Mihail, Agapi Alexandru Corneliu, Zarzu Ciprian 

Octavian și Dumitru Mihai) 

Împotrivă: 0 voturi 

Abțineri: 0 voturi 

Se adoptă cu unanimitate. 

 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian – Punctul 12 de pe ordinea de zi  

Probleme de interes local (Diverse) se lasă la urmă. Se trece la punctul 13 de pe ordinea de 

zi: 

13. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 284 din 

07.11.2023 privind aprobarea dării în folosință gratuiră către S.C. RAJA S.A. Constanța a 

unor terenuri ce aparțin domeniului public al Municipiului Onești. 

Inițiator: Jilcu Adrian – viceprimar cu atribuții de primar 

 

 Dl. cons. jur. Daniel Spânu, secretar general al municipiului – Prezintă referatul 

de aprobare. 

 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian – Raportul de specialitate v-a fost 

prezentat. 

 

Dl. consilier local Jitaru Adrian – Prezintă avizul favorabil al comisiei de 

specialitate nr. 1. 

 

Dl. consilier local Andronache Nicolae Tudor – Prezintă avizul favorabil al 

comisiei de specialitate nr. 4. 

 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian –  Dacă sunt discuții la proiectul de 

hotărâre? 

 

Discuții: 

 

D-na consilier local Doileț Jenica – În anexa 16 din Planul cadastral, denumit 

Anexa nr. 1, este o greșeală. Spune că „Terenul în folosință în suprafață de 57 mp, 

lungimea de 81,4 m și lățimea de 6,7 m. Deci, ar trebui să fie 0,7 m ca să 57 mp.  
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Dl. cons. jur. Daniel Spânu, secretar general al municipiului – Aveți dreptate 

dar, la acest moment nu putem interveni asupra schiței. Probabil o să revenim cu o 

modificare a Anexei într-o ședință următoare, pentru că Anexa este semnată și certificată 

de către un cadastrist. Greșeala este a cadastristului.  

 

D-na consilier local Doileț Jenica – În schiță dimensiunile sunt bune. Numai la 

acest text este greșeala. În loc de „0” a scris „6”.  

 

Dl. cons. jur. Daniel Spânu, secretar general al municipiului – Facem mențiunea 

astăzi iar cadastristul, ulterior, va modifica actul. Schița este bună. Cred că este o greșeașă 

de tehnoredactare. Este o greșeală de tehnoredactare care permite amendamentul în timpul 

ședinței.  

 

D-na consilier local Doileț Jenica – În conținutul proiectului este corect.  

 

Dl. cons. jur. Daniel Spânu, secretar general al municipiului – Îl vom lua ca 

amendament pe care îl faceți dumneavoastră, îndreptarea erorii materiale de 

tehnoredactare, „0,7” în loc de „6,7”, și ulterior cadastristul să-și refacă documentația 

cadastrală pe baza hotărârii Consiliului local.  

 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian –  Dacă sunt discuții la amendamentul 

propus de d-na consilier local Doileț Jenica? Dacă nu, supun la vot amendamentul la 

proiectul de hotărâre. Cine este pentru? 

 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian face apelul nominal al consilierilor 

prezenți, iar rezultatul votului este următorul: 

Prezenţi la lucrările ședinței sunt  19 de consilieri din cei 21 de consilieri locali aflați 

în funcție. 

Prezenţi la vot: 18 consilieri din totalul de 21 consilieri aflați în funcție, lipsă fiind 

Orhean Ionuț și Pașcu Apăvăloaie Elena. 

Pentru: 18 voturi (Andronache Nicolae Tudor, Sergentu Adrian, Jitaru Adrian, 

Roșca Sorin, Cimpoeșu Gheorghe, Doileț Jenica, Maxim Miluță, Botezatu Maria, Dobrea 

Costel, Bujor Dumitru Marcel, Sticlaru Dana-Cerasela, Popescu Carmen, Aanei Ileana, 

Doboș Sergiu Mihail, Agapi Alexandru Corneliu, Zarzu Ciprian Octavian, Moraru Marian 

Dorin și Dumitru Mihai) 

Împotrivă: 0 voturi 

Abțineri: 0 voturi 

Se adoptă cu unanimitate. 

 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian –  Dacă sunt discuții la proiectul de 

hotărâre împreună cu amendamentul aprobat? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre 

împreună cu amendamentul aprobat. Cine este pentru? 
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Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian face apelul nominal al consilierilor 

prezenți, iar rezultatul votului este următorul: 

Prezenţi la lucrările ședinței sunt  19 de consilieri din cei 21 de consilieri locali aflați 

în funcție. 

Prezenţi la vot: 18 consilieri din totalul de 21 consilieri aflați în funcție, lipsă fiind 

Orhean Ionuț și Pașcu Apăvăloaie Elena. 

Pentru: 18 voturi (Andronache Nicolae Tudor, Sergentu Adrian, Jitaru Adrian, 

Roșca Sorin, Cimpoeșu Gheorghe, Doileț Jenica, Maxim Miluță, Botezatu Maria, Dobrea 

Costel, Bujor Dumitru Marcel, Sticlaru Dana-Cerasela, Popescu Carmen, Aanei Ileana, 

Doboș Sergiu Mihail, Agapi Alexandru Corneliu, Zarzu Ciprian Octavian, Moraru Marian 

Dorin și Dumitru Mihai) 

Împotrivă: 0 voturi 

Abțineri: 0 voturi 

Se adoptă cu unanimitate. 

 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian – Se trece la punctul 14 de pe ordinea 

de zi: 

14. Proiect de hotărâre pentru modificarea și completare Hotărârii Consiliului Local 

nr.285/07 noiembrie 2023 privind aprobarea protocolului de colaborare încheiat între 

Ministerul Muncii și Solidarității Sociale și U.A.T. Onești, pentru implementarea 

proiectului ”HUB de Servicii MMSS - SII MMSS”, cod MySmis 130963. 

Inițiator: Jilcu Adrian – viceprimar cu atribuții de primar 

 

 Dl. cons. jur. Daniel Spânu, secretar general al municipiului – Prezintă referatul 

de aprobare. 

 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian – Raportul de specialitate v-a fost 

prezentat. 

 

Dl. consilier local Jitaru Adrian – Prezintă avizul favorabil al comisiei de 

specialitate nr. 1. 

 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian – Prezintă avizul favorabil al comisiei 

de specialitate nr. 3. 

 

Dl. consilier local Andronache Nicolae Tudor – Prezintă avizul favorabil al 

comisiei de specialitate nr. 4. 

 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian –  Dacă sunt discuții la proiectul de 

hotărâre? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? 
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Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian face apelul nominal al consilierilor 

prezenți, iar rezultatul votului este următorul: 

Prezenţi la lucrările ședinței sunt  19 de consilieri din cei 21 de consilieri locali aflați 

în funcție. 

Prezenţi la vot: 18 consilieri din totalul de 21 consilieri aflați în funcție, lipsă fiind 

Orhean Ionuț și Pașcu Apăvăloaie Elena. 

Pentru: 18 voturi (Moraru Marian Dorin, Andronache Nicolae Tudor, Sergentu 

Adrian, Jitaru Adrian, Roșca Sorin, Cimpoeșu Gheorghe, Doileț Jenica, Maxim Miluță, 

Botezatu Maria, Dobrea Costel, Bujor Dumitru Marcel, Sticlaru Dana-Cerasela, Popescu 

Carmen, Aanei Ileana, Doboș Sergiu Mihail, Agapi Alexandru Corneliu, Zarzu Ciprian 

Octavian și Dumitru Mihai) 

Împotrivă: 0 voturi 

Abțineri: 0 voturi 

Se adoptă cu unanimitate. 

 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian – Se trece la punctul 15 de pe ordinea 

de zi: 

15. Proiect de hotărâre privind reactualizarea Comisiei pentru evaluarea și 

selecționarea programelor și proiectelor în vederea acordării finanțărilor nerambursabile 

din fondurile bugetului local al municipiului onești alocate pentru activități nonprofit de 

interes local. 

Inițiator: Jilcu Adrian – viceprimar cu atribuții de primar 

 

 Dl. cons. jur. Daniel Spânu, secretar general al municipiului – Prezintă referatul 

de aprobare. 

 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian – Raportul de specialitate v-a fost 

prezentat. 

 

Dl. consilier local Jitaru Adrian – Prezintă avizul favorabil al comisiei de 

specialitate nr. 1. 

 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian – Prezintă avizul favorabil al comisiei 

de specialitate nr. 3. 

 

Dl. consilier local Andronache Nicolae Tudor – Prezintă avizul favorabil al 

comisiei de specialitate nr. 4. 

 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian - Dacă sunt discuții pe marginea 

proiectului de hotărâre? Dacă nu mai sunt discuții, se trece la vot. Votul este secret. 

  Având în vedere prevederile art. 139 alin. (6) din Ordonanța de urgență a 

Guvernului nr. 57/2019 privind aprobarea Codului administrativ, cu modificările și 

completările ulterioare, în care se precizează că „Consiliul local poate stabili ca unele 

hotărâri să fie luate prin vot secret. Hotărârile cu caracter individual cu privire la persoane 

sunt luate întotdeauna prin vot secret, cu excepţiile prevăzute de lege” , votul a fost secret. 

La vot au participat doar domnii/doamnele consilieri locali prezenți în sala de ședință.  

 

Se trece la vot. 

 

După vot: 
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  Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian - Rezultatul votului: Prezenţi la vot: 15 

consilieri locali din totalul de 21 consilieri în funcție. Din 15 voturi valabil exprimate și 0 

voturi nule, a fost adoptat cu 15 voturi pentru, 0 voturi abțineri și 0 voturi împotrivă, 

conform procesului-verbal al comisiei de numărare a voturilor. 
 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian –  Se trece la punctul 12 de pe ordinea 

de zi: 

12) Probleme de interes local (Diverse). Dacă sunt discuții?  

 

Discuții: 

 

Dl. consilier local Zarzu Octavian Ciprian – Două întrebări. Care este stadiul 

proiectului cu Creșa de la Liceul „Dimitrie Cantemir”?  

 

D-na cons. jur. Anghel Irina Elena – Director general – Direcția Generală 

Dezvoltare Locală – Stau bine ca și lucrare. Este un contract care nu este încă încheiat de 

noi. Au fost niște mici probleme depistate în teren care nu apăreau în aviz dar care au fost 

depistate ca urmare a efectuării lucrărilor. Lucrările sunt în linie dreaptă, nu știu să fie nici 

un fel de probleme în nerespectarea termenului. Ultima oară, domnul Director spunea că 

vor ca anul acesta, până la sfârșitul anului, să finalizeze lucrearea.  

 

Dl. consilier local Zarzu Octavian Ciprian – Termenul de 31 mai, pentru Școala 

nr. 1 și Școala nr. 5, a rămas în picioare? 

 

D-na cons. jur. Anghel Irina Elena – Director general – Direcția Generală 

Dezvoltare Locală – La acest moment, pentru la Școala nr. 1 și Școala nr. 5 se lucrează la 

întocmirea contractului de finanțare pentru etapa a II-a cu A.D.R. pe fonduri 

nerambursabile. Am avut o discuție cu cu constructorul. A venit și mobilierul care trebuia 

să vină, care a fost refuzat în trecut, ca fiind neconform. Am trimis comisia acolo și acum 

este în regulă și respectă cerințele documentației tehnice și a Ordinului Ministrului. Știu că 

mai este foarte puțin, partea de asfalt în curte. În rest, toate lucrările sunt realizate. 

Urmează ca, înainte de convocarea comisiei de recepție, noi să vedem dacă nu mai sunt 

finisaje de efectuat sau lucrări care pot fi remediate înainte de convocare. Suntem aproape 

de convocare. 

 

Dl. consilier local Zarzu Octavian Ciprian – Se mai votează la Școala nr. 5 la 

alegeri? 

 

Dl. Neghină Victor Laurențiu – consilier al viceprimarului cu atribuții de 

primar – Au cerut o sumă foarte mare, exorbitantă. De zece ori decât la alegerile trecute. 

Sumă pe care nu am fi putut-o justifica în fața Curții de Conturi. Dar, pentru cei din 

Cartier, cei care votau din partea dinspre oraș, pentru o diferență de 300-400 de metri, vor 

vota la Liceul matematică-fizică, iar pentru cei din partea cealaltă de cartier, la noua locație 

Școala nr. 9, care este mai aproape decât grădinița.   

 

 Dl. consilier local Zarzu Octavian Ciprian – Cei de acolo, de unde spuneți 

dumneavoastră, au spus că suma este aceeași.  

 

Dl. Neghină Victor Laurențiu – consilier al viceprimarului cu atribuții de 

primar – Eu vă spun că suma este mărită.  
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Dl. consilier local Zarzu Octavian Ciprian – Întrebarea mea era la Școala nr. 5. 

Cei care votau la Școala nr. 5 au primit afiș pa scara blocului că nu vor mai vota la Școala 

nr. 5.  

 

Dl. Neghină Victor Laurențiu – consilier al viceprimarului cu atribuții de 

primar – Nici de la Școala nr. 1 nu vor mai vota la Școala nr. 1. 

 

Dl. Neghină Victor Laurențiu – consilier al viceprimarului cu atribuții de 

primar – Nu este gata. 

 

Dl. consilier local Zarzu Octavian Ciprian – Spuneați că pe 31 este gata. 

 

D-na cons. jur. Anghel Irina Elena – Director general – Direcția Generală 

Dezvoltare Locală – Până la momentul în care se face recepția și pâna la momentul în care 

primim avizul ISU, pentru a intra în funcțiune această școală, noi nu putem să desfășurăm 

nici un fel de activități acolo. Avem o estimare cu privire la data recepției. Până vedem 

efectiv în teren ce s-a întâmplat. Să fim convocați, să constatăm anumite inadvertențe, să 

stabilim termenele de remediere. Până nu avem procesul-verbal de recepție nu puteam să 

spunem că aceste lucrări sunt finalizate.  

 

Dl. Neghină Victor Laurențiu – consilier al viceprimarului cu atribuții de 

primar – Doamna Director a vorbit ieri cu contractorul, eu am vorbit astăzi cu 

constructorul. A promis că săptămâna viitoare 100% toarnă asfaltul iar la finalul lunii se 

face recepția și la Școala nr. 1 și la Școala nr. 5. Aceasta este ultima discuție pe care am 

purtat-o astăzi cu constaructorul.  

 

Dl. cons. jur. Daniel Spânu, secretar general al municipiului – Cu privire la 

secțiile de votare, trebuie să aveți în vedere că modificarea secției de votare sau schimbarea 

locației se face până cel târziu la 30 martie. Ori, în luna martie nu aveam certitudinea că 

vor fi gata. În aceste condiții, ne-am consultat cu cei de la Autoritatea electorală 

Permanentă și ne-au îndrumat, ne-au coordonat, mai bine să schimbăm locația cel mai 

aproape de secția de votare.  
 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian– Dacă mai sunt discuții? Dacă nu, 

declar închise lucrările ședinței ordinare de astăzi! 

 

 

 

   

 


